



# Warren Consolidated Schools

*Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships*

1.888.4WCS.KIDS  
www.wcskids.net

## ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita  
Warren, MI 48093  
586.825.2400

### Board of Education

Susan G. Trombley, President  
I. Susan Kattula, Vice President  
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary  
Carl Weckerle, Treasurer  
Leah A. Berdy, Trustee  
Susan M. Jozwik, Trustee  
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

March 20, 2020

Dear WCS Community,

When I was a kid, my Dad would often say "You only get out of it what you put in to it!" I remember him saying it about many different things like practicing a musical instrument, saving my paper route money, or even doing my school work.

Well, there were a couple of big developments today that are really going to test how much our students are willing to get out of what they put into their schoolwork in the coming weeks.

First, the Michigan Department of Education announced today that while schools are closed, no online learning can count toward instructional hours. A first reaction might be why do any work if it is not going to count? Well, if ever there was a time for us to have high expectations for our children, it is right now. We must keep them working on enrichment activities and help them get something out of the work they can do while out of school.

Our experience already tells us that some students lose a bit academically over breaks like summer and with this extended break, we need to keep them engaged in academics or they stand to fall even farther behind when they do return to school.

Second, we learned today that the United States Department of Education announced that students impacted by school closures due to the coronavirus pandemic can bypass standardized testing for the 2019-2020 school year as long as our state applies for the waiver.

These two developments are a great opportunity to teach our children what my Dad taught me. Please use the Instructional Resources available at WCSKIDS.NET to help your children be ready when schools re-open.

Finally, our situation is changing daily, if not hourly, but on our website at WCSKIDS.NET, we have updated our Frequently Asked Questions (FAQs) and listed the food distribution sites for next week. As always, I have the very best for you, your children, our staff and community first on my list.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

مارس 20 2020

WCS، عزيزي المجتمع

عندما كنت طفلاً، كان أبي يقول في كثير من الأحيان "أنت لا تخرج منه إلا ما تضعه فيه!" أتذكر قوله عن أشياء مختلفة مثل ممارسة آلة موسيقية، وتوفير المال بلدي الطريق ورقة، أو حتى القيام بعمل المدرسي

حسناً، كان هناك بضعة تطورات كبيرة اليوم التي سوف حقا لاختبار كم طلابنا على استعداد للخروج من ما وضعوا في مدرستهم في الأسابيع المقبلة

أولاً، أعلنت وزارة التعليم في ميشيغان اليوم أنه في حين أن المدارس مغلقة، لا يمكن أن يحسب أي تعليم عبر الإنترنت نحو ساعات التعليم. قد يكون أول رد فعل لماذا يفعل أي عمل إذا كان لن العد؟ حسناً، إذا كان هناك أي وقت مضى من الوقت بالنسبة لنا أن يكون توقعات عالية لأطفالنا، هو الآن. يجب أن نبقىهم يعملون على أنشطة الإثراء ونساعدهم على الحصول على شيء من العمل الذي يمكنهم القيام به أثناء غيابهم عن المدرسة

تجربتنا يخبرنا بالفعل أن بعض الطلاب يفقدون قليلاً أكاديمياً على فترات راحة مثل الصيف ومع هذه الاستراحة الموسعة، ونحن بحاجة إلى الاحتفاظ بها تشارك في الأكاديميين أو أنها تقف لتقع أبعد حتى وراء عندما يعودون إلى المدرسة

ثانياً، علمنا اليوم أن وزارة التعليم في الولايات المتحدة أعلنت أن الطلاب المتضررين من إغلاق المدارس بسبب وباء الفيروس التاجي يمكنهم تجاوز الاختبارات الموحدة للعام الدراسي 2019-2020 طالما أن دولتنا تتقدم بطلب للحصول على الإعفاء

WCSKIDS.NET هذان التطوران فرصة عظيمة لتعليم أطفالنا ما علمني إياه والدي. يرجى استخدام الموارد التعليمية المتاحة في لمساعدة أطفالك على الاستعداد عند إعادة فتح المدارس

قمنا بتحديث الأسئلة، WCSKIDS.NET وأخيراً، فإن وضعنا يتغير يومياً، إن لم يكن كل ساعة، ولكن على موقعنا على الإنترنت في المتداولة (الأسئلة الشائعة) وسرد مواقع توزيع المواد الغذائية للأسبوع المقبل. كما هو الحال دائماً، لدي أفضل جداً بالنسبة لك، أطفالك، موظفينا والمجتمع أولاً على قائمتي

اخلاص

روبرت د. ليفرنوي، دكتوراه

المشرف